

Features of the 2015 Primary One Chinese Language Curriculum

2015年一年级华文课程亮点



灵魂人物伴随学生一同学习、成长，
使华文学习更有趣
Growing up and learning alongside our pupils,
these story characters will engage our pupils in
the learning of Chinese Language



使用大图书教导口语词汇与句式
Using big books to teach vocabulary and
sentence structures



通过情境对话与角色扮演巩固所学
Putting into practice what they have learnt –
pupils acquiring oracy skills through situational
dialogue and role playing



善用资讯科技加强华文教学
Using Information & Communication Technology
to enhance the teaching of Chinese Language



一年级的学习旅程



孩子在大图书、动画所创设的情境中学习语言，通过情境对话、角色扮演等活动，轻松快乐地学会用华语与他人交流，掌握好口语，为识字、阅读做好准备。



孩子在能听会说、了解音义的基础上，识字、写字，为阅读、写话做好准备。



汉语拼音是学习华语的工具。汉语拼音不仅帮助孩子学习口语，也能帮助他们识字及阅读。

Your Child's Learning Journey in Primary One

Listening & Speaking

Other than the textbook, your child will also learn Chinese through big books and animations. Language activities such as situational dialogues and role-playing will help your child learn how to interact in Chinese. Development of oracy skills will lay a strong foundation for character recognition and reading.

Reading & Writing

Upon building strong foundation in listening and speaking, your child will venture into reading and writing, starting with the recognition and writing of characters.

Hanyu Pinyin

Building on your child's oracy foundation, Hanyu Pinyin is introduced as a tool for learning Chinese. Your child will be able to use this tool as an aid in understanding and making connections between the sounds and meanings of Chinese characters.

2015年小一华文教学资源

2015 Primary 1 Chinese Language Teaching & Learning Resources



课本
Textbook

活动本
Activity Book

课本
Writing Exercise Book

小图书
Small Readers



字宝宝
Small Flash Cards



大图书
Big Books

图卡
Picture Cards

数码互动教学资源
Interactive ICT resources



字卡
Flash Cards